
 
 
 
 
 
 
 

Amendement 
Zorgvuldige besluitvorming & procedures mogelijke school 

MIGA/Selissen 
 

De raad van de gemeente Boxtel, bijeen in haar vergadering op 18 oktober 2011 en 1 november 
2011: 
 
 
Overwegende dat: 
 

1. Alle partijen hebben uitgesproken de intentie te hebben, in alle wijken een wijkschool te 
realiseren. 

2. Er weliswaar plannen bestaan om te bezien of er een school gerealiseerd kan worden in 
Munsel/In Goede Aarde, waarbij door het College als uitgangspunt is genomen een 
mogelijke verhuizing van de Molenwijkschool naar MIGA. 

3. Er voor een verhuizing van de Molenwijkschool naar MIGA onvoldoende draagvlak bestaat 
bij de ouders van de Molenwijkschool. 

4. De officiële adviesprocedure naar de MR voor een verhuizing van de Molenwijkschool naar 
MIGA, nog lang niet is afgerond. 

5. De bewoners van de wijk MIGA een echte wijkschool willen. 
6. Er nog geen definitieve besluitvorming is over de uitbreiding van de wijk MIGA, richting het 

gebied Selissen. 
7. Het onderzoek naar de onderwijshuisvesting heeft uitgewezen dat Boxtel tot in de lengte 

der jaren toekan met de huidige gebouwen en het realiseren van een nieuw gebouw voor 
een bestaande school derhalve momenteel geen prioriteit heeft. 

 
Besluit: 
 
Het college op te dragen: 
 
De realisering van een wijkschool in MIGA af te laten hangen van uitbreiding en verdere 
ontwikkeling van wijk MIGA/Selissen, waardoor ook zaken als vorm, inhoud, locatiekeuze, 
de bijbehorende gemeentelijke ontwikkelprocedures en procedures die de Boxtelse  
schoolbesturen eventueel moeten doorlopen, op een zorgvuldige wijze kunnen worden 
vormgegeven en doorlopen. 
 
En dit als zodanig in het raadsvoorstel te wijzigen. 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Boxtel, 1 november 2011 
 
 
SP-fractie:      
Eric van den Broek, fractievoorzitter 
 
 
Dave van de Ven, raadslid 


